
Motion till LBTKs årsmöte 2022 
 
Bristande underhåll av belysningen i stora hallen 
Normalt ska inte en underhållsfråga behöva tas upp på ett årsmöte men detta fall är 
extremt. I över två år har jag påtalat att två armaturer slutat fungera på bana #1 men inget 
händer. Nu sedan ett par veckor har även en armatur på bana #4 börjat krångla. Den följer 
samma mönster som på bana #1: Först fungerar den lite till och från en dag till annan för att 
slutligen helt sluta att fungera. Förutom att en redan dålig belysning nu blivit ännu sämre 
tyder felsymptomen på kontaktproblem, vilket kan leda till överhettning och i värsta fall 
brand. 
Jag yrkar att årsmötet ger klubbdirektören i uppdrag att utan dröjsmål ansvara för att 
banornas belysning åtgärdas. 
Hälsar 
Ulf Eliasson 
 
Styrelsens yttrande över den inkomna motionen 

Styrelsen tog ett beslut på styrelsemöten den 9 februari att upphandla och byta lysrören i 
LBTK-hallen snarast möjligt. 
 


